
Protokoll fört vid Halmstads SPF:s samrådsmöte den 21 september 2021 
Plats: Studieförbundet Vuxenskolan     
Värdförening: SPF Seniorerna Snöstorp 
 
Närvarande  Anita Gunnarsson Vi Tre 
 Göran Blomqvist Gamletull 
 Christina Löfgren Gamletull 
 Inger Engstrand Kvarnen 
 Margaretha Persson Snöstorp 
 Ann-Margret Nilsson Snöstorp 
 Ewa Palm  Snöstorp 
 Thomas Adolfsson Tylövännerna 
 Ingeli Millfjord Tylövännerna 
 Lars Erik Johansson Vi Tre 
 Bo Erlandsson Vi Tre 
 
Frånvarande Hans Emanuelsson Kvarnen 
 Erik Jansson  Söndrumsvännerna 
 Kerstin Uhrberg Söndrumsvännerna 
 Ingrid Werlin  Breared 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Anita Gunnarsson hälsade alla välkomna efter detta långa coronauppehåll och 
öppnade mötet. 
Värdföreningen Snöstorp hälsade också alla välkomna. 
Då några var nya i samrådsgruppen presenterade vi oss för varandra. 
 
§ 2 Val av sekreterare och justerare 
Till sekreterare valdes Ann-Margret Nilsson och till justerare valdes Ewa Palm. 
 
§ 3 Dagordning 
Dagordningen godkändes och fastställdes. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll från den 6 oktober 2020 genomgicks, godkändes och lades till 
handlingarna. 
 
§ 5 Rapporter 
a från KPR 
Ann-Margret Nilsson rapporterade från KPR:s möte den 17 september. 
Konstaterades att det är många frågor som berör de flesta av våra medlemmar som de inte 
får någon kännedom om. 
Konstaterades också att det vore bra om Ann-Margret Nilsson kom ut till föreningarnas 
månadsmöte vid något tillfälle och informerade om KPR och RPR 
Ewa Palm hade med sig en fråga från en medlem i Snöstorp. ”Varför är trygghetslarmet i 
Halmstad (321 kr/mån) så mycket dyrare än jämförbara kommuner i Sverige som ligger på ex 
107 kr – 314 kr.” 



Ann-Margret Nilsson ska ta upp frågan vid nästa KPR-möte den 21 oktober. 
Protokoll från KPR kommer att skickas ut till samrådets medlemmar. 
 
b från RPR 
Ann-Margret Nilsson rapporterade från RPR:s möte den 10 september. 
Samma konstaterande som ovan. 
Protokoll från RPR kommer att skickas ut till samrådets medlemmar. 
 
c från distriktet 
Ingen rapportering eftersom ingen representant från distriktet var närvarande. 
 
§ 6 Ideutbyte från föreningarna 
Snöstorp informerade om att de haft årsmöte utomhus i Snöstorps allmogegård med 125 
närvarande och OA som underhållning. Allt fungerade coronasäkert. De har även haft 
grillträff ute på Ön. Eftersom vädret var strålande var det många medlemmar som kom. 
 
Gamletull har haft sitt årsmöte via Zoom, Lasse Svensson trio spelade. De har även i höst 
hunnit med att ha vinproning, en föreläsning om hjärnan och information från vår 
landshövding Brittis Benzler, som var mycket intressant. En resa till Huskvarna är också 
inplanerad. Föreningen håller till på Strandgatan, Immanuelskyrkans lokaler, som tyvärr lagt 
ner sin cafeverksamhet. 
 
Tylövännerna har haft igång diskussionscirkel och skrivarcirkel och har planerat för en 
kalkonmiddag för föreningen. 
 
Kvarnen har också haft sitt årsmöte och haft många uteaktiviteter i sommar. 
 
Vi Tre hade sitt årsmöte på Slättåkragården och har haft tipspromenader under sommaren. 
 
Många av föreningarna har haft igång promenader och boulespel och samtliga föreningar 
ligger i startgroparna för att sätta igång bara restriktionerna upphör och kommunens lokaler, 
vilka har lovats öppnas upp den 30 september. 
 
Några tips på aktiviteter som kom fram var sightseeing i vår egen kommun, inomhusgolf på 
Japans golfbana, Skallebacksvägen 19 uppe på Flygstaden till reducerat pris om man bokade 
tider, kostnad 60 kr inkl kaffe. Kontaktperson Anette Wilhelmsson mobil 0733 207893. 
 
 
§ 7 Lokaler 
Lokaler för våra månadsmöten och aktiviteter är för de flesta föreningarna ett stort problem. 
Kommunen upplåter sina lokaler gratis men det kan vara svårt att komma till. Stora lokaler 
för månadsmöten varierar stort i pris från 2500 kr ner till 300 kr per tillfälle. 
Frågan om lokaler har varit uppe på KPR:s möte men det gavs inga svar. 
 
§ 8 Värdar 
Samrådsmötet beslöt att höstens två återstående möten skulle hållas i Vuxenskolans lokaler 
men att vi till våren skulle försöka boka på Alla Hjärtans Hus. 



Turordningen för värdföreningar sattes i bokstavsordning, alltså 
Breared 
Gamletull 26/10-21 
Kvarnen 7/12-21 
Snöstorp 
Söndrumsvännerna 
Tylövännerna 
Vi Tre 
 
§ 9 Övrigt 
Det fanns inget att ta upp 
 
§ 10 Nästa möte 
Nästa möte är tisdagen den 26 oktober kl 9.00 på Studieförbundet Vuxenskolans lokaler 
Värdförening: Gamletull 
 
§ 11 Avslutning 
Ordföranden Anita Gunnarsson tackade värdföreningen för gott fika och avslutade mötet. 
 
Halmstad 2021-09-21 
 
 
 
Ann-Margret Nilsson, sekreterare 
 
 
 
Anita Gunnarsson, ordförande                             Ewa Palm, justerare 


